

## Referat fra GSM i Der Findes en Løsning d. 29/8 2021.

**Sted:**       **Henrik**  
                  **Skovvænget 6**  
                  **7100 Vejle**

**Klokken:**  **10:00 til 13:00**

**Deltagere ved mødet :** **Henrik, Carsten, Oscar, Christian, Rasmus, Niels, Steen.**

### **- SINDSROBØNNEN-**

1. *Valg af ordstyre samt indsættelse af rygepauser for dette møde.*

Niels valgt som ordstyrer. Rygepause kl. 11:45 og ellers bestemmer ordstyrer.

2. *Valg af referent.*

Christian valgt som referent.

3. *Godkendelse af referat. (Sekretær medbringer/læser op).*

Ingen bemærkninger til referat fra sidste møde. Godkendt.

4. *Kasseren beretter. (Henrik).*

Kasseren (Henrik) fremlægger og gennemgår regnskabet:

○ Kontantbeholdning	9.394,50 kr.
○ Bankbeholdning	4.897,20 kr.
○ MobilPay	9.394,00 kr.
○ <u>I alt</u>	<u>21.067,70 kr.</u>

○ Reserve

4.000,00 kr.
--------------

○ Opsparing til konvent e.l.

<u>10.798,00 kr.</u>
----------------------

○ Saldo

<u>6.269,70 kr.</u>
---------------------

○ Til Konvent

626,97 kr.
------------

○ Overføres til regionen

5.642,73 kr.
--------------

MobilPay beløbet kan ikke overdrages, så beløbet på (Oscars) gammel nr. sættes ind på bankkontoen. Henrik opretter et nyt MobilPay i hans navn. Henrik og Oscar finder ud af det.

#### *5. Hvordan har gruppeånden det?*

Henrik: Føler at det går godt i gruppen. Han savner lidt samværet (p.g.a. private forhold), men ellers passer han godt ind i gruppen.

Christian: Er bare så glad for gruppen og hele den sammenhold der er. Det er guld værd og ikke mindst når der er tale om hjælp, f.eks. i forbindelse med sygdom/transport.

Rasmus: Pisse godt. God gruppeånd. Han har ikke haft så stor overskud til serviceopgaver, men det kommer. Gruppen er god til at tag imod nykommere.

Steen: Gruppen fungere/går godt. Der er en del gæster som kommer og bliver hængende, og det er jo tegn på en velfungerende gruppe.

Carsten: Har det godt i gruppen, også med hensyn til aktiviteterne udenfor gruppen/møderne.

Niels: Er dybt berørt over det at folk ringer og spørger hvordan det går (jfr. Sygdom). Det er dog ikke i orden at køkken-chancen hænger på nogle enkelte. Vedr. speak, så er det fedt at tag ud og deltage ved andre grupper. Det er bare en dejlig gruppe.

Oscar: Han tilslutter sig "koret". Det er som en familie og vi er rigtig gode til at hjælpe hinanden. Han er også glad for det sociale vi har.

Til sidst var der diskussion omkring enkelte som har lidt svært ved at komme med i gruppen, og spørgsmålet er om vi kan gøre mere. Man er enige om, at vi levere god information og at vi ikke kan tvinge folk til at deltage.

#### *6. ZOOM-møder fremover*

Det er ret begrænset hvor mange der deltager ved disse møder, og spørgsmålet er om vi evt. skal gøre noget andet.

Nu bliver det snart vinter, hvor der kan være større behov for disse møder. Hvis Henrik gider, så fortsætter vi 3 mdr. længere og ser hvordan det går. Gruppen er enige, og vi fortsætter således.

#### *7. Dagsorden til GSM (Christian).*

Dagsorden som fremgår på vores hjemmeside er OK. Christian sørger for at den er a'jourført.

#### *8. (Skal punktet fjernes som aftalt på sidste GSM ??)*

*Diverse valg:*

- *Rumansvarlig:*

Fjernes fra GSM og flyttes til forretningsmødet.

- *Møntansvarlig (1 år):*

Møntansvarlig og kassere er samme person og derfor slås dette sammen fremover.

- *Kasserer, herunder banken (1 år):*

Se ovenstående.

- *Mødeleder (3 mdr.):*

Christian – mandag.

Henrik – torsdag.

- *Madholdet - 3 ansvarlige (3 mdr.):*

Fremover er der 2 ansvarlige. Fra nu er det Steen og Christian.

- *Sponsorbank (3 mdr.): Midlertidigt udskudt:*

Slettes.

- *Sekretær (3 mdr.):*

Christian

- *Info. mindst 1 år fra september:*

Oscar.

- *Sociale arrangementer 2 personer (3 mdr.):*

Niels og Carsten.

- *Hjemmeside:*

Christian.

## 9. *Aktuelt:*

Oscar:

- *Konvent. Ja eller nej! Hvis "nej": Forhøjelse af fornuftig reserve til f.eks. kr.6.000,- (p.g.a nedgang i hattepenge) og resten - ca. 5.000 - til regionen.*

*Spørgsmål – hvad er en konvent?. Det aftales, at der oprettes en gruppe som laver en koncept.*

Efter en generel diskussion er man enige om, at der ikke er interesse eller opbakning til en konvent.

Spørgsmålet tages med på næste GSM.

- *Oprydning efter mødet?*

Mødeleder tager det med i indledning eller afslutning, således at der er 2 – 3 som melder sig.

Steen:

- *Vedr. madholdet, skal det fortsætte ? Det kniber noget med at stille hold, og hvis ja hvordan sætter vi hold og hvor mange skal der laves til? Der har været en meget ringe tilslutning siden vi startede op igen. Budget til mad bør også reguleres.*

Spørgsmålet om en 3. person tages op på næste forretningsmøde. Som "nødplan" – hvis ingen melder sig – så er der "pizza-løsningen".

- *Mødeindledninger skal rettes med tidspunkter specielt ved speak, og generelt ses efter. Forretningsmødet skal også ses efter, det med rumansvarlig skal ind under nøglen, og der er måske andet ?. Kan GSM overlade det til Christian og 1-2 mere at gennemføre dette uden det skal vare tre mdr. ?.*

Christian og Henrik sørger for dette og følger op.

- *Er der nogen der har adgang til en kopimaskine? Nogle af vore papirer er plettede/medtagne, og i hvert tilfælde en af mapperne er der ikke ret mange eksemplarer i.*

Der er adgang til kopimaskine, både i kirken og også privat.

- *Mødeindledninger, forretningsmøde evt. andet ? Lægges på den lukkede del af hjemmesiden ?*

OK. Christian følger op.

- *Sekretær bevilges USB nøgle til dokumenter, så alt kan gemmes der også mødereferater, dagsordener mm, og ved evt. sekretærskift er det let at overdrage dokumenter, så historikken er intakt.*

OK.

- *Nu kan vi vist godt holde i hånd under sindsro bønner eller hvad ?*

Fra den 10/9-21 er restriktionerne ophævet.

Niels:

- *Prøv noget nyt i forbindelse med vores mødeemner.*

Vi trænger til lidt "frisk luft" ved brugen af trin-papierne. F.eks. kunne vi bruge Storebog eller Dagens Eftertanke.

Vi skal dog huske på, at trin-papierne også bruges ved nyankommere, og vi skal passe på ikke at droppe dem.

Gruppen er enige om, at det er op til mødeleder at beslutte dette. Blandt andet ud fra de aktuelle mødedeltagere/forhold.

- *Donation.*

Gruppen er enige om, at vi ikke giver donationer.

Oscar oplyser: Vi har et beløb – fornuftig reserve (5.000 kr.) stående til brug i forbindelse med sociale arrangementer.

Rasmus:

- *Skal vi læse Storebog på møderne?*

Se ovenstående.

- *Har vi en god møde struktur? For eksempel er vi begyndt at blande religiøse tekster og doktriner ind i programmet og grupper?*

Gruppen er enige om at det religiøse ikke skal indgå i vores mødestruktur.

Vi skal huske at mødeleder skal holde fast ved de 3 minutter for hvert indlæg!

*10. GSM fremover:*

Næste møde er hos Steen d en 28/11-21:

Gammelbyvej 58

7300 Jelling

Steen sørger for forplejning.

**SINDSROBØNNEN-**